
 
 

 

Referat fra årsmøte SIL 2012 (04.04.13) 

 
1. Godkjenne de stemmeberettigede: 

 9 stemmeberettigede godkjent (Marte Liaklev, Frode Myrland, Vibeke-

Veie Rosvoll, Elisabeth Sjaastad, Grete Johansen, Lars Børre Hallem, 

Bjørnar Holtan,Paul Elvebø og Une Hallem) 

2. Godkjenne innkallingen og sakliste: 

Innkalling og sakliste godkjent. 

3. Velg av møteleder og sekretær, samt 2 til å underskrive 

protokoll: 

Marte Liaklev valgt til møteleder og Une Hallem valgt til sekretær. Forslag 

om at alle de stemmeberettigede underskriver protokoll. Dette ble vedtatt 

uten innsigelser. Underskrevet protokoll vedlagt. 

4. Godkjenne idrettslagets sin årsmelding og avdelingene 

sine årsmeldinger:  

SIL sin årsmelding godkjent. Årsmeldinger fra avdelingene fotball, turn og 

ski og sykkel godkjent. 

5. Behandle idrettslagets regnskap for 2012: 

Regnskap for 2012 ble forelagt årsmøte (se vedlegg). Revisjon av 

regnskap 2012: Regnskapet er ikke gjennomgått av revisor. Dette vil bli 

gjort i løpet av kort tid. Konklusjon: Årsmøte ga styret i hovedlaget 

myndighet til å godkjenne regnskapet når det foreligger. Dette vil bli gjort 

på neste styremøte. Hvis det er merknader i revisjonsberetningen vil det 

bli kalt inn til ekstraordinært årsmøte.  

  

6. Behandle forslag og saker 

4 saker er meldt til årsmøte 2012.  Sak 1 og 2 er meldt inn av 

valgkomiteen. Sak 3 og 4 er meldt inn av hovedlaget. 

 

1. . FORSLAG TIL NYOPPRETTELSE AV VERV I STIKLESTAD IL 

FOTBALLSTYRE 

Valgkomiteen i Stiklestad IL 2013 foreslår at fotballavdelingen nyoppretter 

ett sekretærverv i sitt styre. Valgkomiteen har forespurt Frode Resve om å 

påta seg dette vervet, i tillegg til ansvar for Stiklestadhallen, i perioden 



 
 

 

mars 2013 til mars 2014 – med forbehold om positivt årsmøtevedtak i 

saken. Vi foreslår at sekretær blir ett separat verv fra neste valgperiode i 

fotballstyret, fra mars 2014. Vi er også informert om at leder i fotballavd. 

tar gjenvalg 2013 – 2014, med forbehold om at sekretærfunksjonen 

opprettes. 

 

Vedtak: Styret i fotball vurderer selv hvilke verv som er nødvendig i 

styret. Dette trenger ikke behandles på årsmøte i idrettslaget. Uansett er 

det positivt at valgkomiteen har greid å rekruttere sekretær til 

fotballstyret i 2013, samtidig er det stor forståelse for at styret hat behov 

for at sekretær blir et separat verv fra 2014, på den måten får man fordelt 

arbeidsmengde på flere tillitsvalgte.  

 

2. HONORAR TIL KASSERER STIKLESTAD IL, HOVEDLAG 

Valgkomiteen i Stiklestad IL 2013 foreslår at honorar til kasserer i 

hovedlaget økes fra 1500 kr til 3000 kr pr år. Dette ble også drøftet i.f.m. 

økning av honorar til leder, i 2010, men skriftlig dokumentasjon er ikke å 

oppdrive. Valgkomiteen anmoder derfor om at dette vedtaket får 

tilbakevirkende kraft, og er gyldig f.o.m. 2011. Viser til §6 i Stiklestad ILs 

lover, om rimelig godtgjøring til tillitsvalgte. 

 

For valgkomiteen 2013 

Elisabeth Sjaastad 

 

Vedtak: Leder av valgkomiteen fremmet under møte nytt forslag ifh til 

godtgjøring av kasserer: kr 3000,- med tilbakevirkende kraft for 2011 og 

2012. Kr 5000,- fra 2013. Konklusjon: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

3. GODTGJØRING TIL TILLITSVALGTE I STIKLESTAD IL 

Hovedlaget i Stiklestad IL foreslår at følgende tillitsvalgte skal få en 

økonomisk godtgjøring med virkning fra 2013: 

Kasserer hovedlaget: Kr 5000,- 

Leder ski: kr 3000,- 

Leder fotball: kr 3000,- 

Leder turn: kr 3000,- 

I tillegg foreslås det at leder av hovedlaget reduserer sin godtgjøring med 

3000 kr årlig, fra kr 10.000,- kr. til 7000,- kr pr år 



 
 

 

Godtgjøring til tillitsvalgte begrunnes med ansvar og arbeidsmengde. 

 

Vedtak: Vedtatt som foreslått, dvs: 

Kasserer hovedlaget: kr 5000,- 

Leder ski: kr 3000,- 

Leder fotball: kr 3000,- 

Leder turn: kr 3000,- 

Leder av hovedlaget reduserer sin godtgjøring med 3000 kr årlig, fra kr 

10.000,- kr. til 7000,- kr pr år. Alt med virkning fra 2013. 

 

 

4. NY LOVNORM 

På Idrettstinget i 2011 ble det vedtatt en rekke lovendringer som har 

betydning for alle landets idrettslag. Basert på lovendringene fra 

Idrettstinget, er det nå utarbeidet en ny lovnorm (vedlegg 1) som 

inneholder et minimum av det et idrettslag må ha i sin lov. Dette 

innebærer at idrettslaget må vedta nye lovendringer som er i samsvar 

med den nye lovnormen på årsmøte. Forslag vedlagt (vedlegg 2). 

Endringene er skrevet inn med rød skrift. 

 

Vedtak: Ny lov for Stiklestad IL vedtatt. Sendes inn til NIF/kretsen for 

formell godkjenning. 

 

7. Fastsette medlemskontingent 

Vedtak: Medlemskontingent opprettholdes uendret.  

Familiemedlemskap, 350,- kr/år 

Støttemedlemskap, 250,- kr/år 

Enkeltmedlemskap, 250,-kr/år 

 

8. Vedta idrettslagets budsjett 

Budsjett vedtatt. 

 

9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

Organisasjonsplan videreføres i nåværende form. 

 

 



 
 

 

10. Foreta valg  

Valgkomiteens forslag godkjent.  

HOVEDLAGET 

Leder: Marte Liaklev - gjenvalg 1 år - 2014 

Nestleder: Bjørn Ove Bergsmo – ny 2 år - 2015 

Kasserer: Frode Myrland - gjenvalg 1 år - 2014 

Sekretær: Bjørnar Holtan - 1 år igjen - 2014 

Styremedlem: Toril Vada – ny 2 år - 2015 

Styremedlem/idrettsskole: Merete Haugen - 1 år igjen - 2014 

Styremedlem: Lill Rindsem - 2014 

Styremedlem: Vibeke Veie - Rosvoll - 2014 

Styremedlem: Tove Hennisen – 2014 

 

ST. OLAVSLOPPET - ANSVARLIG 

 

Ellen Julnes - gjenvalg 1 år – 2014 

Elisabeth Sjaastad – ny 1 år - 2014 

 

REVISORER 

Jan Ivan Bengtsen - 1 år igjen - 2014 

Arve Balgård – 1 år igjen (opprykk fra vararevisor) - 2014 

 

VARAREVISOR 

Fredrik Holm Byre - 1 år igjen – 2014 

Aslaug Hallem Haga – ny 2 år - 2015 

 

RESTAURANTKOMITÈ OLSOK 

Anne Haugskott (leder) - 1 år igjen – 2014 

Ståle Johansen (leder) – 1 år igjen - 2014 

Ingrid Steinsli – gjenvalg 1 år – 2014 

Tora Indahl – ny 2 år – 2015 

Berit Molde – ny 2 år – 2015 

Maria Strømmen – ny 2 år – 2015 

Jens Høyem – ny 2 år – 2015 

Paal Frode Pettersen – ny 2 år – 2015 

Marita Skavhaug – ny 2 år – 2015 

Camilla Rokne – ny 2 år – 2015 

Bo Vidar Rotmo – ny 2 år – 2015 



 
 

 

Hege Gotheim – ny 2 år – 2015 

 

 

PARKERINGSANSVARLIG OLSOK 

Oddvar Ljøkjell – gjenvalg 2 år - 2015 

 

 

VALGKOMITÈ 

Laila Bergsmo – leder – 1 år igjen - 2014  

Martine Norum Kålen – ny 2 år – 2015 

Carita Høknes – ny 2 år - 2015 

 

 

TURNSTYRE 

Leder: Lill Kristin Rindsem - gjenvalg 1 år - 2014 

Nestleder: Margrethe Woll Haga – ny 2 år - 2015 

Sekretær: Ingunn Musum – ny 2 år - 2015 

Kasserer: Line Granlund – ny 2 år - 2015 

Styremedlem/trenerkontakt: Laila Bergsmo - 1 år igjen - 2014 

Styremedlem: Mette Nysæther – ny 2 år - 2015 

 

FOTBALLSTYRE 

Leder: Vibeke Veie - Rosvoll - gjenvalg 1 år - 2014 

Nestleder: Lars Olav Storholmen - ny 2 år - 2014 

Økonomi: Per Ivar Bakkenget – ½ - 1 år igjen – 2013/14 

Sekretær + ansvar Stiklestadhallen:  

Frode Resve – 1 år igjen - 2014 

Styremedlem: Robert Hallem – 1 år igjen - 2014 

Sportslig utvalg: Einar Martin Kålen - gjenvalg 1 år - 2014 

Materialforvalter/baneoppsett:  

Thor Gunnar Steinsli - gjenvalg 1 år - 2014 

Kioskansvar Lyng: Monica og Rolf Lundgren - 1 år igjen - 2014 

Baneansvar: Trond Røtvoll - 1 år igjen - 2014 

Myggturnering (arrangement og sekretær): 

Ida Gotheim - 1 år igjen - 2014 

Ida Haugmark - 1 år igjen - 2014 

Myggturnering (bane- og parkeringsansvar): 

Eskil Pedersen – ny 2 år – 2015 



 
 

 

Jonas Holmen – ny 1 år - 2014 

 

 

Merknad: Avdeling ski har egen valgkomite.  Sammensetting av skistyret 

for 2013 ble som følger (vedtatt på årsmøte for ski 21.03.13): 



 
 

 

 



 
 

 

 

Evt:  

 

Generelle innspill som kom frem under årsmøte 2013: 

 

Sponsorinntekter: SIL har økonomisk mer å hente i forhold til å 

samordne sponsorinntekter mellom avdelingene. Rutine for samordning og 

generering av sponsorinntekter er utarbeidet av marked og mediagruppa, 

behandlet og vedtatt i hovedlaget i 2012. Innspill på at rutinen ikke er 

kjent blant alle underavdelingene, dette til tross for at alle 

underavdelinger med sine representanter har vært involvert i prosessen 

knyttet til utarbeidelse og behandling. Rutinen bør sendes ut på nytt igjen. 

Oversikt over alle sponsoravtaler finnes i styreweb, målsetting om at 

denne skal oppdateres kontinuerlig. 

Rekruttering av sponsorer krever i større grad enn tidligere 

relasjonsbygging og direkte kontakt/kommunikasjon der man også “pleier 

forholdet”. Kan være hensiktsmessig å tenke litt nytt, eks gjøre avtaler 

som i større grad  gir noe til bake til sponsor, vist til eks fra Leksadal IL og 

Leksvik IL.  Paul kan bidra i forhold til dette, styret bes kontakte hn i 

forhold til dette. 

 

Forskjeller i inntekter knyttet til treningsavgift mellom 

avdelingene: 

Det ble påpekt at det er svært store forskjeller i inntekter knyttet til  

treningsavgifter mellom avdelingene ski, fotball og turn. Fotball har store 

inntekter knyttet til treningsavgifter mens både turn og ski har forholdsvis 

liten inntekt på dette (se regnskap 2012), spesielt er forskjellen mellom 

ski og fotball stor i og med at registrerte medlemmer er oppgitt å være 

noen lunde likt i de to avdelingene (jf. overslag gjort i forbindelse med 

revidering av fordelingsnøkkel 2012). Det ble pekt på at årsaken til dette 

kan være at treningsavgiften til ski er noe lavere og at trenere er fritatt 

treningsavgift (noe de for øvrig også er på fotball), noe fullstendig 

forklaring på årsaken kom imidlertid ikke frem på årsmøte, bør vurdere å 

se nærmere på dette ved en senere anledning (styre). 

 

Laglisens/forsikringer. Er det krav om at du må stå i det idrettslaget som 

betaler medlemsavgiften for å være forsikret? Det anbefales at dette 



 
 

 

sendes inn som en problemstilling til kretsen v/Bjørn for en endelig 

avklaring. 

 

SIL jubilerer i 2014- 90 år☺ Jubileumskomite bør settes ned på første 

styremøte. Beretning må skrives og det haster å komme i gang. 

Tips om hvem som kan være med i en komite/skrive: Paul Elvebø, Oddvar 

Lyng, Martin Hojem, Johannes Woll, Per Ivar Bakkenget. Det må også 

vurderes om det er noen av lagets medlemmer som er aktuelle for en 

ærespris. 

 

Stiklestadhallen- kan den være åpen og tilgjengelig for “alle” utenom 

treningstimer som er tildelt:? Tatt opp i driftsstyret, ikke aktuelt pga 

ivaretakelse av sikkerhet. 

 

Anlegg: Utvikling av anlegget i Blommen-> hovedlaget må involveres.  

Viser for øvrig til årsmelding for 2012 der prosess knyttet til utvikling av 

anlegge er omtalt: “En felles anleggs- og utstyrskomite med 

representanter fra både ski, turn og fotball samt representant fra 

hovedlaget, fortrinnsvis leder, bør etableres i 2013” 

 

Årsmøte 2013:. Forslag om at laget i 2013 avvikler ett felles årsmøte for 

hele idrettslaget, dette er også i tråd med organisasjonsplan for laget. 

 

 

 

 

 

Tilslutt ble Une Hallem og Erling Andersen (siste nevnte ikke tilstede) 

overrakt blomster og takket for innsatsen i styret etter henholdsvis 4 og 3 

år. 

 

 

 

 

 

Ref. Une Hallem 
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